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Conceptverslag van de Avond van Leusden, informatieronde Accommodatiebeleid op 
6 februari 2014 in vergaderzaal 6 van het gemeentehuis te Leusden 
 
Aanwezig:  Fractieleden  

De heren R. van den Berg (Leusden ‘90), D. den Boer (D66), L.A. Lindhout 
(GroenLinks) en T.C.M. van Wildenburg (VVD) 
De dames I. Jansen (PvdA), C.G. Lodema-Moraal (CDA) en K.E. Pouwels-
Koopman (ChristenUnie-SGP) 
Voorzitter 
De heer A.H.P. Knoppien 
Griffier 
Mevrouw T. Overeem 
Namens college en gemeente  
De heren T Rolle (wethouder) en S. Janssen (beleidsmedewerker) 

Verslag: Mevrouw A.J. Schutte (MKW secretariaatsservices) 
Pers:  Afwezig 
Publiek: Aanwezig 
 

Agenda Verslag 

Opening De voorzitter opent de informatieronde om 19.30 uur. Het voorstel voor 
accommodatiebeleid is eerder in de raad geweest en destijds wegge-
stemd. Nu komt een aangepast voorstel terug in de raad. 
 

Accommodatiebe-
leid 

 

Wethouder Rolle antwoordt dat de gemeente volgens de wet zaken moet 
uitvoeren, zoals huisvesting voor onderwijs en welzijn (WMO). Die activi-
teiten moet je als gemeente faciliteren met middelen, waarvan accommo-
datie er een is.  
 
In het voorstel zijn zes uitgangspunten omschreven, waaruit de doelen af 
te leiden zijn. Het doel is de accommodaties efficiënt en doeltreffend te 
gebruiken. Bijvoorbeeld door vraag en aanbod te laten aansluiten en de 
bezettingsgraad zo goed mogelijk te organiseren. Doeltreffend is dat elke 
partij zijn activiteiten uitvoert in een gebouw dat het beste bij die activitei-
ten past. De gemeente wil zich alleen bezighouden met doelmatige ge-
bouwen. 
 
Het college moet nu een voorstel voor beleid maken omdat het meer geld 
kost of gaat kosten dan zou moeten als er nu geen plan komt. Dan kan het 
gebeuren dat de gemeente iets bouwt of iets in stand houdt dat niet ge-
bruikt gaat worden.  
 
In 2013 hebben de raadsleden een overzicht gekregen van alle accommo-
daties die de gemeente beheert.  
 
De raad heeft het college de opdracht gegeven € 100.000,00 te bezuini-
gen. De raad is vrij allerlei randvoorwaarden te formuleren, maar daarover 
zal waarschijnlijk een debat volgen. 
 
Het exploiteren van de accommodaties kost geld. Op die kosten wil het 
college € 100.000,00 bezuinigen. Dat kan ook door huurverhoging. Orga-
nisaties die ook paracommercie bedrijven, zullen een hogere huur betalen.  
De wethouder kijkt naar de mogelijkheden en wil dan op basis van beleid 
helder maken hoe je als gemeente met de samenleving omgaat. Er zal al-
tijd gekeken moeten worden naar maatwerk.  
 



 2 

Het is onbekend wat nu de uitgaven zijn voor de exploitatie van de ac-
commodaties. De raadsleden willen graag een totaalbeeld om de bezuini-
gingen in perspectief te stellen. De wethouder zegt een overzicht van de 
exploitatiekosten toe.  
 
Of de bezuiniging haalbaar is, is een gepasseerd station. Het college gaat 
ervan uit dat de bezuiniging haalbaar is en zal anders terugkomen bij de 
raad. 
 
In het voorstel wordt uitgegaan van de situatie zoals die nu is. Als de situa-
tie verandert, komt de wethouder terug naar de raad. Een bepaald leeg-
standspercentage is een goede zaak. Leegstand geeft ruimte om nieuwe 
dingen te accommoderen. Een gemeente heeft altijd extra meters aan 
vastgoed nodig om te kunnen faciliteren. Als een gebouw bijvoorbeeld 
verbouwd wordt, kunnen de activiteiten tijdelijk gehuisvest worden op een 
andere plek. Het leegstandspercentage waarvan wordt uitgegaan is 5% 
over het geheel genomen. Dat percentage is een landelijk getal. 
 
De heer Janssen meldt dat er nog geen totaalplanning ligt. Daarvoor moet 
duidelijk zijn wat de raad belangrijk vindt. Het gaat om kostenoptimalisatie 
en niet per se om huur. Het is nog niet zover om met partijen te spreken 
over de bezettingsgraad en wat zij nodig hebben. Als het akkoord van de 
raad er is, gaat de gemeente verder in gesprek met de partijen. Het is mo-
gelijk alles te faseren, maar dat heeft wel gevolgen. 
 
Het wordt een debatonderwerp. 
 

Sluiting De voorzitter sluit de informatieronde om 20.05 uur. 
 


